



**COMPANY
PROFILE**



كلاس لصف السيارات

Class valued Parking

شركة كلاس لصف السيارات شركة رائدة في مجال صف السيارات في ابوظبي تم تاسيسها عام 2007 وتقدم خدمة صف السيارات من ذلك الوقت اي 17 سنة من الخبرة ولدينا عملاء من جميع الفئات سواء كان يضم مستشفيات او فنادق او مولات وحتى جهات رسمية في المدينة ولدينا موظفين على خبرة عالية في صف السيارات وذو اخلاق رفيعة. نقدم تجربة مريحة ومميزة لعملائنا، مع التركيز على السرعة والدقة والحفاظ على كامل السيارة مع سائقين محترفين ذو خبرة عالية. يتضمن خدماتنا الاحترافية تنظيف السيارات بعناية فائقة، وتلميعها. نحن نتفهم أهمية سيارتك لك، ونسعى جاهدين لتلبية احتياجاتك بكل كفاءة واهتمام. ونوفر الراحة والملاءمة. نحن ندرك أن العثور على مكان لوقوف السيارات قد يكون أمرًا صعبًا في بعض الأحيان، لذلك تهدف خدمتنا إلى توفير السهولة والأمان.

Class Valued Parking is a leading company in the field of parking in Abu Dhabi. It was established in 2007 and has been providing valet service since that time, i.e. 17 years of experience. We have clients from all categories, whether they include hospitals, hotels, malls, and even official authorities in the city. We have experienced employees. He is very good at parking and has good morals. We provide a comfortable and distinctive experience to our customers, focusing on speed, accuracy and maintaining the entire vehicle with highly experienced professional drivers. Our professional services include cleaning cars with the utmost care and polishing them. We understand how important your car is to you, and we strive to meet your needs with efficiency and care. We provide comfort and convenience. We understand that finding a parking space can sometimes be difficult, so our service aims to provide ease and security



Value

Our values are professionalism, integrity, and respect, as we always strive to achieve customer satisfaction and exceed their expectations. We believe in transparency and honesty in every detail of our work, which makes us the perfect choice for those looking for a unique parking experience

قيمتنا

تتمثل قيمنا في الاحترافية، والنزاهة، والاحترام، حيث نسعى دائماً لتحقيق رضا العملاء وتجاوز توقعاتهم. نحن نؤمن بالشفافية والأمانة في كل تفاصيل عملنا، مما يجعلنا الخيار الأمثل لمن يبحثون عن تجربة صف سيارات مميزة.

Mission

We strive to provide a distinctive and comfortable car rental experience to our valued customers. Our main goal is to achieve customer satisfaction and confidence, by providing the best and highly experienced team of valet parking experts, in addition to providing exceptional customer service characterized by professionalism and friendliness

We also aim to constantly expand and improve our range of services, by providing flexible and innovative solutions that meet diverse customer needs. We also seek to enhance transparency and integrity in every aspect of our work, and build strong and sustainable relationships with our customers and partners

مهمتنا

نسعى جاهدين لتقديم تجربة استئجار سيارات مميزة ومريحة لعملائنا الكرام. هدفنا الرئيسي هو تحقيق رضا وثقة العملاء، من خلال توفير أفضل طاقم من الخبراء لصف السيارات وذو خبرة عالية، بالإضافة إلى تقديم خدمة عملاء استثنائية تتميز بالاحترافية والودية.

نحن نهدف أيضاً إلى توسيع نطاق خدماتنا وتحسينها باستمرار، من خلال توفير حلول مرنة ومبتكرة تلبي احتياجات العملاء المتنوعة. كما نسعى لتعزيز الشفافية والنزاهة في كل جانب من جوانب عملنا، وبناء علاقات قوية ومستدامة مع عملائنا وشركائنا.

What distinguishes us?

Providing parking

Spacious & secure spaces

Professional drivers

Car protection

Pick-up & delivery

Security monitoring

Acceptable prices

ما الذي يميزنا؟

توفير مواقف

مساحات واسعة وآمنة

سائقين احترافيين

حماية السيارة

الاستلام والتسليم

المراقبة الأمنية

أسعار مقبولة





Al Wathba Mall



Al Shamkha Mall



Mediclinic Al Mamora



Nehal Hotel



KAIZU Restaurant





كلاس لصف السيارات Class valued Parking

United Arab Emirates - Abu Dhabi - Al Shamkha mall



+971 50 448 1235



www.classmultiservices.com



info@classmultiservices.com